
Dagsorden til bestyrelsesmøde Faaborg Sejlklub d. 09.01.23 kl. 19.00 i klubhuset  
Tilstede: Erik, Marianne, Carsten, Søren, Theresa og Sune 

Ikke tilstede: Gudrun 

 

1. Punkter fra Formanden 

1.a Sikring af plads - der har været tyveri igen - ved Sune. 

Sune har dialog med forsikring og overvågning samt sikring af plads. Vi overvejer yderligere tiltag.  

1.b Opmærksomhed på Gdpr - ved Gudrun. 

Adgange til systemer og informationer er gennemgået samt hvad der sendes på mail til medlemmer er drøftet  

1.c Kommende legeplads 

Sune er tovholder og inddrager ungdom/krabbe forældre i opførslen af legepladsen. 

1.d Oplæg ang. J-70 i FSK - ved Theresa. 

Theresa og Sune arbejder videre med projektet herunder udvalg og selvstændig finansiering 

1.e Status på kommende strategimøde 

20. februar afholdes bestyrelses strategimøde med klubkonsulent Henrik Tang fra Dansk Sejlunion  

1.f Orientering ang. status på Kulturhavnen ved Munkholm  

Erik har orienteret og vi holder os opdateret på udviklingen 

1.g Bestyrelsesmedlems aften i Dansk Sejlunion  

Marianne, Theresa og Carsten deltager denne aften 

1.h Generalforsamling punkter og indbydelse til generalforsamling? 

Sune og Erik mødes og laver oplæg til generalforsamling inden næste bestyrelsesmøde  

 

1.h Fra årshjulet: 

Færdiggørelse af regnskab   Kasserer 

Udarbejdning af Budget Kasserer 

Opkrævning af 1/2 kontingent Kasserer 

Forbered 50 års jubilarer Aktivitets ansvarlig 

 

2. Hjemmeside og Sejlerskole Sune orienterer 

Intet nyt  

3. Hus, bro og plads Erik orienterer 

Hus, bro og plads har indsamlet løse stiger og placeret dem i masteskurret, det opfordres til at låse stiger fast 

til stativerne så evt. indbrudstyve ikke kan få adgang til bådene. Der arbejdes fortsat på forstærkning af 

tværbro samt overvejelse af evt. forlængelse af bro. 

Der er bestilt elmåler til broen  

4. Kapsejlads Søren orienterer  

Tilmelding til onsdagssejlads, tirsdags sejlads, Tuco cup osv. Er under udarbejdelse og kommer på 

hjemmesiden snarest 

5. Aktivitetsudvalg Theresa orienterer 

Der er kommet to nye medlemmer i aktivitetsudvalget, velkommen til Dina Snedker og Anna Rainholdt  

6. Økonomi Gudrun orienterer.  

Udkast til regnskab sendes til bestyrelsen inden næste møde, hvor det gennemgås sammen samt udkast til 

budget drøftes. 

7. Ungdom Marianne orienterer.  

Der er rigtig fin gang i vintersejlads & der var god tilslutning til nytårs taffel med 48 deltagere 

Et hold af 4 sejlere tager til Monaco i morgen og stiller op i holdsejlads.  

8. 60+ - Carsten Lauridsen orienterer 

Intet nyt 

9. Eventuelt  


